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PROTOKÓŁ  NR  X/07 
 

z  Sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą    
odbytej  16 sierpnia  2007 roku 

 
 
Zgodnie z art. . 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  

(tj. Dz. U. z  2001 r. Nr 142 poz. 1591 z późn. zm.)  na wniosek Burmistrza Miasta  
Kostrzyna nad Odrą  - Przewodniczący Rady Miasta Marek Tatarewicz  zwołał                 
X sesję Rady Miasta. 

 
W sesji Rady Miasta na ogólny stan 15 radnych, udział wzięło 13 radnych. 
(listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 do niniejszego protokołu).  
 
Nieobecni : 

1) Radny Adam Bogdański, 
2) Radny Piotr Tadla, 
 

Porządek obrad sesji przewidywał : 
 

1. Sprawy regulaminowe 
a) otwarcie sesji, 
b) uchwalenie porządku obrad 

2.  Podjęcie uchwały w sprawach: 
a) w sprawie zawarcia umowy  na dofinansowanie  budowy  boiska przy                

ul.  Kościuszki 7 w  Kostrzynie nad Odrą ( druk nr 1) 
 

b) w sprawie  zmian Budżetu i w Budżecie Miasta Kostrzyn  nad Odrą na 2007 r.      
( druk nr 2), 

 

 
Ad. 1 - Sprawy  regulaminowe 
 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Tatarewicz o godz. 14.00 dokonał otwarcia obrad  
sesji w Sali Europejskiego Centrum Spotkań Seniorów i Osób Niepełnosprawnych 
oraz  Kostrzyńskiego Centrum  Wspierania  Biznesu.   
Po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 
15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych  decyzji  
 
Kolejnym podpunktem porządku obrad sesji było uchwalenie porządku obrad sesji. 
 
Rada Miasta jednogłośnie przyjęła porządek obrad sesji. 
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Ad. 2  - Podjęcie uchwały w sprawach: 
a) w sprawie zawarcia umowy  na dofinansowanie  budowy  boiska przy                

ul.  Kościuszki 7 w  Kostrzynie nad Odrą ( druk nr 1) 
 

b) w sprawie  zmian Budżetu i w Budżecie Miasta Kostrzyn  nad Odrą na 2007 r.      
( druk nr 2), 

 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że wnioskował o zwołanie sesji nadzwyczajnej 
ponieważ okres dwóch tygodni przed planowaną sesją, jest niezbędny do rozpoczęcia  
procedur związanych z realizacją zadań, które zaproponowano w omawianym 
projekcie uchwały. Pierwszym zadaniem jest budowa boiska przy Gimnazjum Nr 1, 
które otrzymało dofinansowanie z Ministerstwa Sportu w kwocie 300.000 zł. 
Gimnazjum Nr 1 było jedną z czterech szkół w województwie lubuskim, której projekt 
uzyskał dofinansowanie w ramach programu „Blisko boisko”. Burmistrz nadmienił, że 
udział własny w tym zadaniu pierwotnie zaplanowany był na kwotę 240 tys. zł. W 
związku z wystąpieniem dodatkowych kosztów związanych z konieczności wykonania 
rozbiórki obecnego boiska,  a także zabezpieczeniem dodatkowych środków - 
Burmistrz wnioskował o przesunięcie środków w budżecie, jako udział własny w 
wysokości 300.000 zł. Jeśli w wyniku przetargu okaże się, że nie wszystkie środki 
zostaną wykorzystane, to pozostaną one w budżecie miasta. 
Drugim zadaniem, o które wystąpiono do Rady Miasta, jest zwiększenie środków na 
wykonanie przebudowy kotłowni gazowych w Przedszkolu Miejskim Nr 2 i Nr 4. 
Burmistrz wyjaśnił, że w wyniku przeprowadzonego przetargu okazało się, że 
najkorzystniejsza oferta przewyższa środki zapisane  budżecie miasta o 25.000 zł.  
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz stwierdził, iż Rada Miasta podwyższała już o 
20% środki na wykonanie kotłowni i teraz ponownie wystąpiono o zwiększenie 
środków o 25.000 zł. Przewodniczący zwrócił się o podanie przyczyn kolejnego 
zwiększenia kosztów. 
 
Burmistrz Miasta wyjaśnił, iż mimo spodziewanego wzrostu kosztów, faktyczne 
koszty wynikły dopiero po przeprowadzeniu przetargu. Burmistrz zwrócił się do 
Kierownika Referatu IR pana Z. Jakubowskiego o wyjaśnienie różnicy pomiędzy 
pierwotnym kosztorysem, a tym już  po przetargu. 
 
Kierownik Referatu Inwestycji Zbigniew Jakubowski wyjaśnił, że pierwotna kwota 
szacowana przez Miejskie Zakłady Komunalne w 2006 roku wynosiła 60.000 zł. W 
wyniku podwyższenia cen materiałów przyjęto koszty 80.000 zł, ale przystępując już 
do przetargu w opracowanej dokumentacji kosztorys inwestorski był jeszcze wyższy. 
Dopiero po przeprowadzeniu przetargu okazało się, że brakuje kilkanaście tysięcy 
złotych. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz stwierdził, że wzrost środków na to zadanie 
wyniesie łącznie około 50%. Przewodniczący zapytał, czy stałą procedurą jest, aby  
MZK Sp z o.o  opracowywały wstępny  kosztorys?  

 



 3 

Kierownik Referatu Inwestycji Zbigniew Jakubowski wyjaśnił, że tylko w tym 
przypadku Panie Dyrektorki Przedszkoli wystąpiły do MZK o szacunkowy koszt, 
ponieważ MZK obsługiwało dotychczas  kotłownie w przedszkolach. 
 
W związku z tym, iż nie zgłoszono więcej zapytań do projektu uchwały – 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr X/72/07,  która stanowi załącznik nr  2  do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz  zwrócił uwagę, że zmiany budżetu na realizację 
zadań ujętych w Uchwale będą pokryte ze środków przeznaczonych  w budżecie 
miasta na budowę szkoły ponadgimnazjalnej. Przewodniczący zapytał, czy w związku 
z powyższym, środki na tą inwestycję nie będą wydatkowane w roku bieżącym? 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że do końca roku województwo lubskie nie 
przygotowało naboru projektów unijnych. Jeśli nabór projektów rozpocząłby się w 
listopadzie, to do końca roku nie ma możliwości rozpoczęcia inwestycji. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zapytał, czy planowane zmiany w budżecie 
miasta dotyczące zdjęcia środków z budowy szkoły ponadgimnazjalnej były 
konsultowane ze Starostwem Powiatowym ?  
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że jeżeli Powiat złoży wniosek, to tylko on może 
być beneficjentem. W rozliczeniu finansowym 50% ponosi Powiat, a 50% Miasto 
Kostrzyn. Burmistrz stwierdził, że konsultacje w sprawie naboru projektów należało 
przeprowadzić w Urzędzie Marszałkowskim i w Urzędzie Wojewódzkim, jako władzy 
wdrażającej, z których uzyskano informacje, że nie będzie do końca roku naboru 
projektów. 
 
W związku z tym, iż nie zgłoszono więcej zapytań do projektu uchwały – 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projektu uchwały. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”,  – podjęła Uchwałę Nr X/73/07,  która stanowi załącznik nr  3  do protokołu. 
 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt uzupełniając poprzednią wypowiedzieć - nadmienił, że nie 
było powodu zwiększać deficytu budżetowego na zadania ujęte w uchwale. Posiadane 
informacje z właściwych źródeł, o tym, iż nie będzie naboru projektów unijnych,  
pozwoliło na  podjęcie decyzji o przesunięciu środków z budowy szkoły 
ponadgimnazjalnej.  
 
Radny M. Jaszcz zapytał, czy przewiduję się nabory projektów na budowę boiska, 
również w roku przyszłym, aby Szkoła Podstawowa Nr 2 miała możliwość 
ponownego wystąpienia z wnioskiem.  
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Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że złożono równocześnie dwa wnioski  z 
Kostrzyna o dofinansowanie projektu budowy boiska w Gimnazjum nr 1 i Szkole 
Podstawowej Nr 2. Projekty rozpatrywała i dokonywała wyboru Komisja z 
Ministerstwa Sportu, która  pozytywnie rozpatrzyło wniosek Gimnazjum Nr 1. Nabór 
projektów będzie odbywał się przez trzy kolejne lata, a więc w przyszłym roku 
ponownie złożony zostanie wniosek Szkoły Podstawowej Nr 2.   
 
 
W związku z tym, że porządek obrad V sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                     
został wyczerpany - Przewodniczący Rady Miasta Marek Tatarewicz  zamknął obrady 
o godzinie 14.20. 
 
Protokołowała :     Przewodniczący  Rady Miasta 
 
R. Luszawska      Marek Tatarewicz 

 
 
 
 
 
 
 

 


